
Referat fra elevrådsmøte 
på Fevik skole  

31.05.23  

 

Til stede  
• Fride Vorhaug og Joel Sisay Lamark fra 5. trinn 

• Jan Handzlik og Julie Midtstøl fra 6. trinn 

• Thea Oksholen og Jonas Wedø fra 7. trinn 

• Noomi Elie Astrup og Isak Larsen fra 8. trinn 

• Sunniva Tufteland Trollsås og Noah Pedersen Helstrøm fra 9. trinn 

• Hannah Svendsen og Kai Ragnar Engenes Aaberg fra 10. trinn.  

Skolemiljø på Fevik skole 

Hvordan opplever dere skolemiljøet?  
Skolemiljøet oppleves fint for tiden. Det er mye liv i skolegården og det er gøy.  

BUK 
Julie Midtstøl informerer om saker fra forrige BUKmøte. 

- Info om syden ung som åpnet 27. mai.  

- Campus park.  

- Huset ungdomsklubb.  

- Ung data og ungdata junior.  

- Leksefri skole.  

Saker fra ledelsen 
Elevrådet har fått i oppgave å komme med innspill til ulike temaer. Sakene er drøftet og 

innspill sendt tilbake.  

Ønsker fra trinn 
5. trinn:  

- Båser i dusjen i garderoben og turnstenger ved siden av hockeybanen. 

6. trinn:  

- Kan 6. trinn få garderobeplass langs murveggene i gangen siden det brukes ikke til noe?  

- Flere fotballer.  

Tilbakemelding fra Feviks talenter: Positivt: Skape samhold. Negativt: Trinnene må få flere 

innslag slik at de største talentene kommer frem. Bør vi vurdere om Feviks talenter kun skal 

være for barneskolen? Ungdomsskolen heier lite og da kan deltakerne og programlederne 

føle seg dårlige.  

7. trinn:  



- Flere kanonballer til fysak.  

- Rake grusen på grusbanen så man unngår hauger.  

- Fjerne rustne stenger bak mål på grusbanen.  

- Bowlen er veldig dyp så det er mange som ikke tør å bruke den.  

9. trinn:  

- Få lov til å bruke airpods i timene. De kan kobles til pc og ikke bare til telefon.  

- Stolene er ikke gode å sitte på. Kan det kjøpes inn puter?  

- Går det an å få tepper til å ha i klasserommet til vinteren?   

 

Annet: 

Elevrådsansvarlig ga representantene følgende oppdrag til dette møtet: 

Undersøke med klassene på mellomtrinnet og ungdomstrinnet og høre hva elevene ønsker 

at pengene vi har fått innvilget fra BUK kan brukes til. Vi har fått innvilget 2900 kr pr. avdeling 

og vi ønsker at det skal gå til noe elevene ønsker seg.  

Forslag fra mellomtrinnet:  

- Grus til sykkelbanen.  

- Flere fotballer.  

- Turnstenger ved siden av hockeybanen.  

Forslag fra ungdomsskolen: 

- Spill til kantina.  

- Utstyr til hockeybord og airhockeybord.  

Elevrådsansvarlig tar det videre.  

 

Referent: Marianne Krum Dommersnes  

 


